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De Dorpsraad Bennebroek verwelkomde op 
dinsdag 9 april jl. ruim zestig leden en be-
langstellenden op zijn Algemene Ledenver-
gadering in ’t Trefpunt. 
  
Voorzitter Theo van Dijk heette iedereen 
hartelijk welkom. Een bijzonder woord was 
er voor onze eerste burger Ankie Broekers-
Knol. Zij zou later op de avond tal van on-
derwerpen de revue laten passeren. Ook di-
verse raadsleden gaven die avond acte de 
présence. 
  
Van Dijk vertelde kort wat de raad doet en 
op welke manier activiteiten worden opge-
pakt en uitgevoerd. Cruciaal daarbij is dat 
een kwestie, probleem of onderwerp het in-
dividuele belang overstijgt en tenminste van 
belang is voor een wijk of heel Bennebroek. 
Hij riep de aanwezigen op niet te schromen 
de Dorpsraad te benaderen als zich een 
voornoemde situatie voordoet. Ook de rela-
tie tussen de Dorpsraad enerzijds en B&W 
en de raadsleden anderzijds werd belicht. 
  
Financiën 
Penningmeester Dick Duijn nam met de 
aanwezigen de financiën van 2023 door. De 
leden van de Kascommissie, Maurice 
Franse en Bert Roebert die helaas niet aan-
wezig kon zijn, werden hartelijk bedankt 
voor hun belangrijke controletaak. 
  
Onderwerpen 
Een lange rij onderwerpen die in 2023 
speelden en/of nog op de agenda van de 
Dorpsraad staan, werden die avond door de 
bestuursleden besproken. Dick Duijn nam 
de omstreden nieuwbouw van een villa op 
de Willinklaan voor zijn rekening. Het 
wachten is nog steeds op de uitspraak van 
de bezwaarschriftencommissie naar aanlei-
ding van het ingediende bezwaar tegen de 
omgevingsvergunning in augustus 2023. 
  
Marian Timmermans stond stil bij de 
hoge grondwaterstand die ook woningei-
genaren in Bennebroek treft.  
 

 
 
 
 
Zij legde uit wat de verantwoordelijkheden 
van het Hoogheemraadschap, de gemeente 
en de burger hierbij zijn. Binnenkort organi-
seert de gemeente een inloopmoment spe-
cifiek voor de Bennebroekers die met deze 
situatie te kampen hebben. 
 
Een ander onderwerp is een bouwplan aan 
de Kastanjelaan. Omwonenden zijn veront-
rust over de bouw van een parkeerkelder 
gezien de instabiliteit en mogelijke vervui-
ling van de bodem. Eén van de redenen 
voor de gemeente om het plan goed te keu-
ren is dat een rapport uit 2010, waarin de 
gemeente afziet van het bouwen van een 
bergbezinkbassin vanwege de instabiliteit 
van de woningen, niet meer in haar archief 
te vinden is. Daarom zou dit argument niet 
meer gebruikt kunnen worden. 
  
De bouw van de kelder zou niet nodig zijn 
als de gemeente wil afwijken van de par-
keernota waarvoor omwonenden hebben 
gepleit. Hierin wordt bepaald dat bewoners 
hun auto moeten parkeren op eigen terrein. 
  
Andere lopende zaken die Timmermans 
aankaartte, zijn de vernieuwing van de 
fietsbrug bij de kruising Leidsevaart/ 
Bekslaan, het verbodsbord voor vrachtwa-
gens op de rotonde Vogelenzangseweg, 
het veiliger maken van de zebra’s op de 
Zwarteweg en de zorg over het oost-west-
verkeer door Bennebroek dat steeds druk-
ker wordt. 
  
Tenslotte beschreef Timmermans de situa-
tie van de Oekraïners in ons dorp. Eind 
2023 zijn zij verhuisd van Park Vogelen-
zang naar de Kerklaan. De Oekraïners lij-
ken hun weg te hebben gevonden in Ben-
nebroek: de meesten werken en de kin-
deren gaan hier naar school. Inwoners van 
Bennebroek helpen met Nederlandse les, er 
is conversatieles met pubers en er wordt in-
dien nodig vervoer geregeld. Ze bedankte 
de aanwezigen hartelijk voor alle geboden 
hulp. 



 
Presentatie burgemeester Ankie Broe-
kers-Knol 
Daarna nam de burgemeester het woord. 
Ze gaf een uitgebreid overzicht van wat er 
momenteel allemaal gebeurt in de ge-
meente Bloemendaal en in Bennebroek. In 
vogelvlucht: 

·         De ernstige wateroverlast in de ge-
meente. Wethouder Wijkhuisen gaat 
een inloopbijeenkomst voor Bennebroe-
kers organiseren; 

·         Transformator (trafo)huisjes. Li-
ander zorgt hiervoor. De bewoners heb-
ben wel inspraak, maar niet aan alle 
wensen kan gehoor worden gegeven. 
Zo moeten de huisjes een bepaalde 
hoogte hebben en kunnen soms alleen 
op bepaalde plaatsen staan in verband 
met bestaande infrastructuur; 
·         De bibliotheek in Bloemendaal 
wordt vernieuwd. Die in Bennebroek 
functioneert goed; 
·         Asielzoekers. Minderjarigen komen 
te wonen in de kerk aan de Aerden-
houtse   Sparrenlaan.150 asielzoekers 
wellicht in een gebouw aan de Weste-
lijke Randweg. Als dat lukt heeft de ge-
meente de eerste jaren aan haar ver-
plichtingen krachtens de spreidingswet 
voldaan; 
·         Wethouder Gamri gaat een inloop-
bijeenkomst over het sociaal do-
mein organiseren in Bennebroek; 
·         Overlast van hangjongeren uit Hil-
legom en Heemstede. Politie treedt flink 
op en kan gebiedsverbod opleggen; 
·         Opening van de nieuwe brand-
weerkazerne op 19 april a.s. Een dag 
later houdt de kazerne open dag voor 
alle Bennebroekers. Een dringende op-
roep voor nieuwe vrijwilligers voor de 
brandweer gaat hierbij. 
·         De bergen puin als gevolg van 
de sloop van gebouwen op Park Vo-
gelenzang worden nu snel verwijderd. 
Daar was wel het opleggen van een 
dwangsom voor nodig. 

 

 
Presentatie GGZ-terrein: van Stichting 
naar Park 
 
De ALV kreeg een indrukwekkend slot met 
de boeiende presentatie door bestuurslid 
Roel Schotanus over het GGZ-terrein: van 
Stichting naar Park. Eerst onthulde hij ech-
ter de nieuwe naam voor het park: Park 
Lokhorsterduin. Om verwarring met het na-
burige Vogelenzang te voorkomen. Ook 
wees hij op de kaart negen splinternieuwe 
straatnamen op het park aan. 
  
Na afloop van de presentatie hadden de 
aanwezigen veel vragen. Zoals waar ligt de 
plaquette van de eerste steen uit het hoofd-
gebouw? Deze bevindt zich “veilig” in de 
Stichtingskerk. Andere vragen: er staat er-
gens in het park een Sixpaal, wat wordt 
daarmee gedaan? Wat gaat er gebeuren 
met de vervallen stenen plaquette “Ooster-
hout”? Wie gaat de sociale woningbouw be-
heren? Hoe en waar vinden de verkeers-
stromen naar en van het park plaats? Is de 
ontworpen glazen achterkant van het ener-
giegebouw een galerij? 
Niet op alle vragen is direct een antwoord te 
geven. 
  
Tegen kwart voor tien werd de laatste vraag 
gesteld en bedankte voorzitter Theo van 
Dijk de burgemeester, raadsleden en de an-
dere aanwezigen hartelijk voor hun komst 
naar de ALV. De avond werd zeer geani-
meerd voortgezet bij een hapje en drankje. 
 
Presentaties en informatie 
Hier vindt u de presentatie van de Dorps-
raad Bennebroek en van het GGZ-ter-
rein: van Stichting naar Park. 
  
Alle actuele onderwerpen kunt u gedetail-
leerd nalezen op onze website: www.dorps-
raadbennebroek.nl 
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